## 新亞書院七十五周年電競賽車錦標賽

日期:2025年1月15日(星期三)

時間:免費體驗:16:00-18:00

團隊試駕:18:00 – 19:15 簡介:19:15 – 19:30 比賽環節:19:30 – 21:10

頒獎典禮:21:10-21:30

地點:新亞書院梅雲堂許國浩堂

## 比賽環節\*報名:

- ◇ \*比賽環節的參賽者必須為新亞書院的學生或教職員,並以宿舍為單位進行。
- ◇ 比賽環節共有6支隊伍,包括知行樓、學思樓、志文樓、紫霞樓、梅雲堂、走讀生舍堂。
- ◆ 每間宿舍的參賽人數上限為5-8人。
- → 請在  $\underline{2025 \times 41913 \times 1999}$  (angelaswlee@cuhk.edu.hk)。

### 參加資格:

- ◆ 所有新亞書院的學生或教職員均可參加免費體驗。毋需事先報名。
- ◆ 比賽環節的參賽者必須為新亞書院的學生或教職員。參賽者必須向場地工作人員出示有效的 CU Link 卡。

### 團隊試駕及比賽環節詳情:

- ♦ 所有參賽者將輪流參加團隊試駕;每隊選出5名車手代表參加比賽環節。
- ◆ 每輪比賽將分為兩節,第一節為資格賽。資格賽將決定比賽環節的起步位置。在資格賽中時 間最快的車手將在比賽環節中以杆位起步,其他車手則按資格賽排名順序起步。
- ◆ 所有6支隊伍將同時作賽。

第一輪:19:30-19:50;第二輪:19:50-20:10;第三輪:20:10-20:30;第四輪:20:30-20:50;決賽:20:50-21:10(**雙倍分數**)

- ◆ 每輪資格賽8分鐘+比賽環節12分鐘。
- ◆ 每隊將選出1名車手參加決賽,決賽的分數將會**加倍**。
- ◆ 由於有6支不同隊伍,因此所有6名車手都將獲得分數。計分制度如下: 第一名:9分;第二名:7分;第三名:5分;第四名:4分;第五名:3分;第六名:2分

### 頒獎典禮:

- ◆ 在決賽中取得前3名的車手將有頒獎典禮,並獲頒額外獎品(鍵盤、耳機、滑鼠等)。
- ◆ 分數最高的前3支隊伍將各獲得一座獎盃。
- ◆ 所有參賽者將獲得一份小獎品。

# New Asia College 75th Anniversary E-Motorsport Championship

**Date:** 15 January 2025 (Wednesday)

**Time:** Free Trial: 16:00 – 18:00

Team Trial: 18:00 – 19:15 Briefing: 19:15 – 19:30 Race Session: 19:30 – 21:10 Prize Ceremony: 21:10 – 21:30

Venue: Hui Kwok Hau Hall, Mei Yun Tang, New Asia College

#### Race Session\* Registration:

- \*Contestants in Race Session must be current students or staff of the New Asia College and will be conducted on a hostel basis.
- The Race Session will have six teams, including Chih Hsing Hall, Xuesi Hall, Grace Tien Hall, Daisy Li Hall, Mei Yun Tang, and Non-Residential Hall.
- $\diamond$  The maximum entry for the Race Session is 5 8 persons per hostel.
- Please submit the completed application form to Miss Angela Lee, New Asia College Office, by email (angelaswlee@cuhk.edu.hk) before 13 January 2025 (Monday).

### Entry:

- ♦ Free Trial is open to all students or staff of the New Asia College. No prior registration is required.
- ♦ Contestants in the Race Session must be current students or staff of the New Asia College. A valid CU Link card must be presented to the staff for entry.

### Team Trial & Race Session Details:

- ♦ All contestants will take turns racing in the Team Trial; each team will choose 5 drivers to compete in the Race Session.
- ♦ Each round will consist of 2 sessions, the first session drivers will attend the qualifying session. The qualifying session will determine the starting position for that race session. The driver who sets the fastest time in the qualifying session will start the race in pole position, followed by the other drivers in the order of their qualifying session ranks.
- ♦ All 6 teams will race against each other at the same time.

Round 1: 1930 – 1950 Round 3: 2010 – 2030 Finals: 2050 – 2110 (**double count**)

Round 2: 1950 – 2010 Round 4: 2030 – 2050

- ♦ Each round Qualifying 8 mins + Race Session 12 mins.
- ♦ Each team will choose one of their drivers to race in the Finals in which the points will be **doubled**.
- ❖ Since there are 6 different teams, points will be awarded to all 6 drivers and the points scale is as follows:
  Position1: 9 Points; Position 2: 7 Points; Position 3: 5 Points; Position 4: 4 Points; Position 5: 3 Points; Position 6: 2 Points

### Prize Ceremony:

- ♦ The top 3 drivers who finish in the finals will have a podium ceremony and additional prizes (keyboard, headset, mouse, etc.) will be awarded.
- ♦ The top 3 teams with the highest points will each receive a trophy.
- ♦ All participants will also receive a small prize.